

GOVERNMENT RESPONSE

The Committee requests that the Government provide a comprehensive response to this report in accordance with Standing Order 109.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence of the Sub-Committee on the Status of the Artist and of the Standing Committee on Communications and Culture (Issue No. 1 of the Sub-Committee on the Status of the Artist and Issue No. 5 of the Standing Committee on Communications and Culture, which includes this report) is tabled.

Respectfully submitted,

Le président,

FELIX HOLTMANN,

Chairman.

RÉPONSE DU GOUVERNEMENT

Le Comité prie le gouvernement de présenter une réponse globale sur ce rapport conformément aux dispositions de l'article 109 du Règlement.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents du Sous-comité du statut de l'artiste et du Comité permanent des communications et de la culture (fascicule n° 1 du Sous-comité du statut de l'artiste et n° 5 du Comité permanent des communications et de la culture qui comprend ce rapport) est déposé.

Respectueusement soumis,

11. Ekos (1989), p. 45

11. Ekos (1989)